
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Rakoviciach   

konaného dňa  24. októbra 2022  

 

Prítomní: 

 

Starosta obce    -     Dušan Daloš                          

 

Poslanci OZ     -     Zuzana Bokorová  

                               Daniel Današ                      

                               Ing. Marek Hevier  

          Monika Masárová 

        Anna Magalová  

               

Ostatní prítomní:    Ing. Lucia Duračková – kontrolórka obce 

           Mária Konopová - účtovníčka 

                               Jarmila Chnápková - zapisovateľka          

                  
Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. Kúpna zmluva – pozemky OZ II., výmena a kúpa pozemku p. Adamca a odkúpenie 

pozemkov pod chodníkom pri hlavnej ceste 

4. Žiadosť o vyrovnanie prevádzkových nákladov za 2. Q 2022 – Obecná kanalizačná 

s.r.o. 

5. Žiadosť o odstránenie spomaľovača 

6. Žiadosť o finančný príspevok na prevádzku sociálnej služby neverejnému 

poskytovateľovi v zariadení opatrovateľskej služby 

7. Žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na odmeny podľa Dodatku č. 1 ku 

Kolektívnej zmluve vyššieho stupňa pre zamestnávateľov, ktorí pri odmeňovaní postupujú 

podľa zákona č. 553/2003 Z. z. – školstvo originálne kompetencie 
8. Prevádzkový poriadok Multifunkčného ihriska v Rakoviciach 

9. Návrhy VZN, poplatok za odpady – motivácia 

10. Posedenie s dôchodcami 

11. Rakovický Mikuláš 

12. Adventné nedele 

13. Zmena rozpočtu obce na rok 2022 

14. Čerpanie rezervného fondu 

15. Rôzne 

16. Diskusia 

17. Záver 

 

R o k o v a n i e : 

 

Bod 1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zahájil starosta obce p. Dušan Daloš. Starosta obce  privítal 

všetkých prítomných, konštatoval, že na rokovaní OZ sú všetci 5 poslanci. Obecné 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Starosta povedal, že sa končí funkčné obdobie, máme tu 

posledné zasadnutie zastupiteľstva vo volebnom období. Ďalej starosta oboznámil prítomných 

poslancov s programom zasadnutia OZ, ktorý poslanci obdržali na pozvánkach. Za 

overovateľov zápisnice určil starosta obce poslankyne Annu Magalovú a Zuzanu Bokorovú. 

Program rokovania obdržali poslanci s pozvánkami a materiálmi na zasadnutie OZ. Do 
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programu rokovania do bodu č. 3 by sme doplnili výmenu a kúpu pozemkov p. Adamca 

a odkúpenie pozemkov pod chodníkom pri hlavnej ceste. O každej jednej kúpe by sme rokovali 

zvlášť a každé bude schválené samostatným uznesením. O doplnenom programe rokovania dal 

starosta hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5  

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  80/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
rokovať na zasadnutí OZ podľa programu uvedeného na pozvánkach s doplnením textu bodu 3: 

Kúpna zmluva – pozemky OZ II., výmena a kúpa pozemkov p. Adamca a odkúpenie pozemkov 

pod chodníkom pri hlavnej ceste. 

 

Bod 2. Kontrola uznesení 

 

Kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ konaného dňa 11.08.2022 previedol 

starosta obce p. Dušan Daloš. Konštatoval, že uznesenia z predchádzajúceho OZ boli splnené 

alebo sa priebežne plnia.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  81/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

k o n š t a t u j e, 

že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ boli splnené, priebežne sa plnia. 

 

Bod 3.  Kúpna zmluva – pozemky OZ II., výmena a kúpa pozemkov p. Adamca a odkúpenie 

pozemkov pod chodníkom pri hlavnej ceste 

 

3.1 

Starosta otvoril ďalší bod rokovania. Na zasadnutí OZ v Rakoviciach dňa 8. 3. 2022 bol 

uznesením č. 21/2022 schválený zámer postupnej výmeny, predaja alebo kúpy pozemkov 

podľa vypracovaných geometrických plánov na Obytnej zóne II bezprostredne v okolí Holešky, 

ktorá bude tvoriť komunikáciu v tejto časti, bezplatne, prípadne v cene najviac 5,- € za 1 m
2
. 

Odkupujeme úzky pás na miestnu komunikáciu, ktorý je rozšírením Holešky a pokračovaním 

už jestvujúcej komunikácie od domu s.č. 227 smerom k Veselému. Geometrickým plánom 

číslo 670-73/2021 na rozdelenie nehnuteľností parc. č. 100/1,2,103/2,104/2 zo dňa 4.12.2021 

vyhotovený vyhotoviteľom Milan Kollár – geodet, Dubovany č. 243, úradne overený 

Okresným úradom Piešťany, katastrálny odbor, dňa 13.12.2021 pod číslom G1-935/2021, bolo: 

 pôvodný pozemok parcela registra „C“ parc. číslo 100/1 o výmere 549 m
2
 druh pozemku: 

záhrada rozdelený na  
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- pozemok parcela registra „C“ parc. číslo 100/1 o výmere 527 m
2
 druh pozemku:záhrada 

- pozemok parcela registra „C“ parc. číslo 100/6 o výmere 22 m
2
 druh pozemku: záhrada 

 pôvodný pozemok parcela registra „C“ parc. číslo 100/2 o výmere 548 m
2
 druh pozemku: 

záhrada rozdelený na  

- pozemok parcela registra „C“ parc. číslo 100/2 o výmere 527 m
2
 druh pozemku: 

záhrada 

- pozemok parcela registra „C“ parc. číslo 100/7 o výmere 21 m
2
 druh pozemku: 

záhrada 

 pôvodný pozemok parcela registra „C“ parc. číslo 103/2 o výmere 886 m
2 

 druh 

pozemku: záhrada rozdelený na  

- pozemok parcela registra „C“ parc.číslo 103/2 o výmere 842 m
2
 druh pozemku: záhrada 

- pozemok parcela registra „C“ parc. číslo 103/5 o výmere 44 m
2
 druh pozemku: záhrada 

 pôvodný pozemok parcela registra „C“ parc. číslo 104/2 o výmere 1104 m
2
 druh 

pozemku: záhrada rozdelený na 

- pozemok parcela registra „C“ parc. číslo 104/2 o výmere 1045 m2 druh pozemku: 

záhrada 

- pozemok parcela registra „C“ parc. číslo 104/3 o výmere 59 m
2
 druh pozemku: záhrada. 

Predmetom prevodu vlastníckeho práva podľa zmluvy sú nehnuteľnosti v katastrálnom území 

Rakovice:  

a) novoutvorený pozemok parcela registra „C“ parc. číslo 100/6 o výmere 22 m
2
 druh 

pozemku: záhrada vo vlastníctve predávajúcich manželov Luchavových v podiele 1/1 

k celku; 

b) novoutvorený pozemok parcela registra „C“ parc. číslo 100/7 o výmere 21 m
2
 druh 

pozemku: záhrada vo vlastníctve predávajúcich manželov Luchavových v podiele 1/1 

k celku; 

c) novoutvorený pozemok parcela registra „C“ parc. číslo 103/5 o výmere 44 m
2
 druh 

pozemku: záhrada vo vlastníctve predávajúcej Kataríny Wollekovej v podiele 1/1 

k celku; 

d) novoutvorený pozemok parcela registra „C“ parc. číslo 104/3 o výmere 59 m
2
 druh 

pozemku: záhrada vo vlastníctve predávajúcich manželov Cibulkových v podiele 1/1 

k celku. 

Od vlastníkov nehnuteľností v okolí Holešky Obec Rakovice odkupuje pozemky za cenu 5,- 

eur za 1 m
2
.    

Zmluva na odkúpenie pozemkov uzatvorená s uvedenými vlastníkmi pozemkov bola 

uzatvorená a aj zverejnená. Avšak podľa vyjadrenie katastra musí byť odkúpenie konkrétnej 

nehnuteľnosti schválené obecným zastupiteľstvom podľa geometrického plánu, my sme mali 

schválený len zámer na odkúpenie pozemkov. Poslanci obdržali návrh zmluvy s materiálmi, 

nemali voči zmluve pripomienky a starosta dáva hlasovať o uzavretí zmluvy na odkúpenie 

pozemkov p. č. 100/6, 100/7, 103/5 a 104/3. 

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:             5 

                      proti:         0 

                      zdržal sa:  0    

 

U z n e s e n i e   č.  82/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

uzatvorenie Kúpnej zmluvy s kupujúcimi na:  

a) odkúpenie pozemkov v katastrálnom území Rakovice parcela registra „C“ parcelné číslo 

100/6 o výmere 22 m
2
 druh pozemku: záhrada a pozemok v katastrálnom území Rakovice 
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parcela registra „C“ parcelné číslo 100/7 o výmere 21 m
2
 druh pozemku: záhrada od 

predávajúcich manželov Ivana Luchavu a Gabriely Luchavovej za cenu 5,- eur za 1 m
2
; 

b) odkúpenie pozemku  v katastrálnom území Rakovice parcela registra „C“ parcelné číslo 

103/5 o výmere 44 m
2
 druh pozemku: záhrada od predávajúcej Kataríny Wollekovej za 

cenu 5,- eur za 1 m
2
; 

c) odkúpenie pozemku v katastrálnom území Rakovice parcela registra „C“ parcelné číslo 

104/3 o výmere 59 m
2
 druh pozemku: záhrada od predávajúcich manželov Samuela 

Cibulku a Veroniky Cibulkovej za cenu 5,- eur za 1 m
2
. 

 

3.2. 

Na zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Rakoviciach dňa 12. 04. 2022 bol uznesením č. 

35/2022 schválený zámer výmeny pozemkov vo vlastníctve obce Rakovice a pozemkov vo 

vlastníctve p. Milana Adamca a odkúpenie pozemkov od p. Milana Adamca za cenu 5,00 € za 1 

m
2
. P. Adamec súhlasí so zámenou a odpredajom pozemkov. Obec Rakovice vlastní pozemok 

podľa LV č. 1021 – pozemok registra C p. č. 816/2 – orná pôda o výmere 500 m
2
 a pozemok p. 

č. 817/1 -  zastavané plochy a nádvoria o výmere 318 m
2
 v spoluvlastníckom podiele 14/49, čo 

tvorí spolu 233,70 m
2
. Milan Adamec vlastní podľa LV č. 914 pozemok registra E – p. č. 817/1 

o výmere 2320 m
2
 – ornú pôdu v spoluvlastníckom pomere ¼. Geometrickým plánom č. 670-

12/2022 zo dňa 21.03.2022 vyhotoveného Milanom Kollárom – geodetom, Dubovany č. 243 

boli vytvorené pozemky p. č. 817/1 – orná pôda o výmere 1094 m
2
 (nebude predmetom 

zámeny), p. č. 806/122 – orná pôda o výmere 328 m
2
, p. č. 806/123 – orná pôda o výmere 222 

m
2
, cestu – parcela p. č. 806/124 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 118 m

2
, p. č. 806/34 - 

orná pôda o výmere 549 m
2
 a p. č. 806/128 – orná pôda o výmere 9 m

2
, spoluvlastnícky podiel 

p. Milana Adamca o veľkosti ¼ zamieňaných pozemkov tvorí spolu 306,5 m
2
. Predmetom 

výmeny budú pozemky o výmere 233,70 m
2
 a pozemky o výmere 72,8 m

2
 bude obec 

odkupovať od p. Adamca.  Výmena  kúpa pozemkov sa uskutoční na základe zámennej 

a kúpno-predajnej zmluvy, ktorú dáme vypracovať právničke a po jej vypracovaní bude 

predložená na schválenie obecným zastupiteľstvom. Starosta dal o zámene a kúpe pozemkov 

hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:             5 

                      proti:         0 

                      zdržal sa:  0    

 

U z n e s e n i e   č.  83/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

a) zámenu pozemkov vo vlastníctve obce Rakovice podľa LV č. 1021 – obec vlastní 

pozemok v katastrálnom území Rakovice parcela registra „C“ parcelné číslo 816/2 druh 

pozemku: orná pôda o výmere 500 m
2
, v spoluvlastníckom podiele 14/49, čo tvorí 

142,85 m
2
, v prospech Milana Adamca, Trakovice č. 45, 

b) zámenu pozemkov vo vlastníctve obce Rakovice podľa LV č. 1021 – obec vlastní 

pozemok v katastrálnom území Rakovice parcela registra „C“ parcelné číslo 817/1 druh 

pozemku: zastavané plochy a nádvoria o výmere 318 m
2
, v spoluvlastníckom podiele 

14/49, čo tvorí 90,85 m
2
, v prospech p. Milana Adamca, Trakovice č. 45, 

c) zámenu pozemkov vo vlastníctve p. Milana Adamca, podľa LV č. 914 – p. Milan 

Adamec, Trakovice č. 45, vlastní pozemok v katastrálnom území Rakovice parcela 

registra „C“ parcelné číslo 817/1 druh pozemku: orná pôda o výmere 2 320 m
2
, 

v spoluvlastníckom podiele ¼. Predmetom zámeny budú pozemky, ktoré boli 



   5 

Geometrickým plánom č. 670-12/2022 zo dňa 21.03.2022 vytvorené a odčlenené od 

parcely p.č. 817/1:  

- novoutvorený pozemok parcela registra „E“ parc. číslo 806/122 o výmere 328 m
2
 

druh pozemku: orná pôda v spoluvlastníckom podiele 1/4 k celku,  

- novoutvorený pozemok parcela registra „E“ parc. číslo 806/123 o výmere 222 m
2
 

druh pozemku: orná pôda v spoluvlastníckom podiele 1/4 k celku, 

- novoutvorený pozemok parcela registra „E“ parc. číslo 806/124 o výmere 118 m
2
 

druh pozemku: orná pôda v spoluvlastníckom podiele 1/4 k celku, 

- novoutvorený pozemok parcela registra „E“ parc. číslo 806/34 o výmere 549 m
2
 

druh pozemku: orná pôda v spoluvlastníckom podiele 1/4 k celku, 

- novoutvorený pozemok parcela registra „E“ parc. číslo 806/128 o výmere 9 m
2
 

druh pozemku: orná pôda v spoluvlastníckom podiele 1/4 k celku, 

- Celková výmera zamieňaných pozemkov vo vlastníctve p. Milana Adamca, 

Trakovice č. 45, v prospech Obce Rakovice  je spolu 306,50 m
2
,  

d) kúpu rozdielu zamieňaných pozemkov o výmere 72,8 m
2
 za cenu 5,- eur za 1 m

2
.  

 

3.3. 

V tomto bode rokovania sa  budeme venovať odkúpeniu pozemkov pod chodníkom na hlavnej 

ceste. Uznesením č. 58/2021 zo dňa 17. 08. 2021 bolo schválené odkúpenie pozemkov 

oddelených geometrickým plánom, ktoré sa nachádzajú pod vybudovaným chodníkom popri 

hlavnej ceste, od vlastníkov týchto pozemkov – záhrad za cenu 5,- eur za 1 m
2
. Uznesením č. 

5/2022 zo dňa 08. 02. 2022 bolo schválené už konkrétne odkúpenie jednotlivých pozemkov 

odčlenených od pozemkov vlastníkov priľahlých nehnuteľností. Teraz je potrebné vypracovať 

kúpnu zmluvu, pozemky budeme odkupovať a niektoré budú zapísané ako chodník so 

súhlasom vlastníkov, nakoľko sa nedajú odkupovať z dôvodu zapísaného záložného práva - 

vecných bremien bankám pri hypotékach. Starosta dáva hlasovať o vypracovaní kúpnej 

zmluvy. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:             5 

                      proti:         0 

                      zdržal sa:  0    

 

U z n e s e n i e   č.  84/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

vypracovanie kúpnej zmluvy na odkúpenie pozemkov pod chodníkom popri ceste č. II/504.  

 

Bod 4. Žiadosť o vyrovnanie prevádzkových nákladov za 2. Q 2022 – Obecná kanalizačná 

s.r.o. 

  

Poslanci obdržali s materiálmi na zasadnutie zastupiteľstva aj predloženú žiadosť s uvedením 

prevádzkových nákladov a výnosov za 2. štvrťrok 2022. Naša cena za stočné je stále pod cenou 

TAVOSu. Robia sa opatrenia ohľadom navýšenia ceny, máme momentálne kontrolu z Úradu 

pre reguláciu sieťových odvetví, ktorý určuje maximálnu cenu stočného, ktorú môžeme na 

svojom území stanoviť. My v Rakoviciach ideme už do 100 % napojiteľnosti, a aj napriek tomu 

sme v mínuse, lebo máme dosť veľa opráv čerpadiel, máme vysoké prevádzkové náklady, 

kanalizácia je v obci od roku 2008, už to má odslúžené. Energie nám taktiež tento rok stúpli. 

Poslankyňa Magalová sa pýta kam idú fekálie zo žúmp. Starosta hovorí, že do Veselého do 

ČOV ide len časť fekálií z Veselého, Dubovany, Borovce idú do ČOV Krakovany alebo 

Piešťany, kde sa platí za čistenie. Občania si môžu objednať z Kostolian Čarnogurského, 
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z Boroviec Sadloňa alebo TAVOS. Máme schválené limity pre každého jedného prepravcu. 

ČOV Veselé má problémy so žumpovými vodami, ktoré nám zabíjajú baktérie. Ani jedna 

kontrola na ČOV Veselé nezistila pochybenia a znečistenia vôd, tak ako nám dávajú Veselanci 

za vinu. Dostali sme pokutu, ale za to že sme zo zákona nenahlásili nadmerné vypúšťanie vôd, 

ale ktoré nebolo podmienené poplatkom. Štát sme o nič neobrali, len sme to nenahlásili. 

Požadovaná suma na vyrovnanie prevádzkových nákladov za 2. Q 2022 je 4.023,31 eur a ešte 

príde 3. Q 2022.  Posledný Q budeme musieť nejako odhadnúť, nemali by sme zostať znova 

v mínuse, musíme mať aspoň minimálny zisk. Kontrolórka sa pýta, či už prebehol audit. 

Starosta hovorí, že stále prebieha, len ho momentálne pozastavili, lebo prebieha kontrola 

z URSO. Starosta dáva hlasovať za vyrovnanie schodku prevádzkových nákladov Obecnej 

kanalizačnej s.r.o. za 2. Q 2022.  

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  85/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

vyrovnanie prevádzkových nákladov Obecnej kanalizačnej s.r.o. za II. Q 2022 a poskytnutie 

čiastky 4.023,31 eur Obecnej kanalizačnej s.r.o. na zabezpečenie funkčnosti kanalizačného 

systému v obci.  

 

Bod 5. Žiadosť o odstránenie spomaľovača 

 

Obci Rakovice bola doručená žiadosť občana o odstránenie spomaľovača s odôvodnením. 

Rýchle prejazdy nákladných vozidiel a vozidiel s prívesmi aj napriek spomaľovaču spôsobujú 

nadmerný hluk a otrasy spôsobujú praskliny na stenách bytovky. K návrhu sa pripájajú aj 

ostatní obyvatelia bytovky. Vybudovanie spomaľovačov je súčasťou projektu, ktorý nám robili 

ešte v roku 2006 v rámci rekonštrukcie miestnych komunikácií. Kontrolórka obce býva tiež 

v uvedenej lokalite a hovorí, že keď ide auto s prívesným vozíkom, robí to hrozný rachot. Začal 

Ing. Hevier, jeho názor na spomaľovače je taký, že slušného človeka spomaľovače obťažujú. 

Má pred domom na ceste nerovnosť a keď autá tadiaľ preletia, tak doma rinčia poháriky 

v skrini. Je za to, aby išiel spomaľovač odtiaľ preč. Kontrolórka hovorí, že sa tam môže dať 

vybetónovaný spomaľovač, to však budeme riešiť až keď sa bude rekonštruovať cesta. Poslanci 

nemali iný návrh, starosta dal o návrhu na odstránenie spomaľovača hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  86/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

vyhovieť  žiadosti p. Nikolasa Mičkyho a odstrániť spomaľovač namontovaný na ceste pri 

bytovke s.č. 115.  
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Bod 6. Žiadosť o finančný príspevok na prevádzku sociálnej služby neverejnému 

poskytovateľovi v zariadení opatrovateľskej služby 

 

Poslancom boli predložené materiály – žiadosti o finančný príspevok na prevádzku sociálnej 

služby v Zariadení pre seniorov a ZOS Adonis, n.o. V prílohe k žiadostiam boli vyčíslené aj 

ekonomicky oprávnené náklady za roky 2019, 2020, 2021 a k 8/2022. Kontrolórka hovorí, že 

jej tu chýbajú vyčíslené príjmy - dotácie od štátu a VÚC. Neuvádzajú  tu vôbec koľko od nás 

by chceli. Kontrolórka hovorí, že je potrebné ešte vypýtať koľko dostávajú od štátu na klienta. 

Klient platí 480 eur a ekonomicky oprávnené náklady sú napríklad v roku 2021 v sume 1200 

eur. Koľko chcú od nás, prečo nezdvihnú klientom – prijímateľom sociálnej služby? To my 

máme dorovnávať všetky náklady? Je potrebné si vypýtať ďalšie podklady. Poslankyňa 

Magalová hovorí, že všetko sa hodí na obce a peňazí niet. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  87/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

a)  b e r i e   n a   v e d o m i e  

žiadosť o finančný príspevok na prevádzku sociálnej služby neverejnému poskytovateľovi 

v zariadení opatrovateľskej služby 

b)  o d p o r ú č a   s t a r o s t o v i 

vyžiadať od Zariadenia pre seniorov a ZOS Adonis, n.o., Krajné informáciu o tom, aké ďalšie 

príspevky - dotácie na klientov majú od štátu a od vyššieho územného celku, prípadne od iných 

prispievateľov.  

   

Bod 7. Žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na odmeny podľa Dodatku č. 1 ku 

Kolektívnej zmluve vyššieho stupňa pre zamestnávateľov, ktorí pri odmeňovaní postupujú podľa 

zákona č. 553/2003 Z. z. – školstvo originálne kompetencie 
 

Obec Rakovice ako zriaďovateľ ZŠ s MŠ Rakovice obdržala od školy žiadosť o poskytnutie 

finančných prostriedkov na odmeny podľa dodatku č. 1 ku Kolektívnej zmluve vyššieho 

stupňa, kde žiadajú od obce 9.278,- eur. Účtovníčka obce hovorí, že vyzeráme dosť biedne 

s financiami. Ak vyplatíme škole odmeny, budeme mať problém s bežnými výdavkami pre 

obec. Rozhodnutie vlády zostalo na pleciach samosprávy. Musíme im to vyplatiť. Kontrolórka 

obce hovorí, že bola na školení ohľadom rozpočtu, a ak obce nemajú v bežných výdavkoch na 

odmeny peniaze a majú v rezervnom fonde, a ak obecné zastupiteľstvo  schváli, že je to 

mimoriadna okolnosť v súlade s rozpočtovými pravidlami, tak sa môžu použiť peniaze 

z rezervného fondu na uvedené odmeny. To znamená, že na odmeny zamestnancom školstva 

originálnych kompetencií a aj zamestnancom obecného úradu sa použijú finančné prostriedky 

z rezervného fondu. Kontrolórka hovorí, že parlamentní poslanci schválili v národnej rade 

novelu zákona 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách, že je možné rezervný fond v tomto 

roku použiť aj na bežné výdavky. Takže použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu 

na bežné výdavky máme odobrené aj v zákone. Starosta dal o žiadosti ZŠ s MŠ  Rakovice 

hlasovať.  
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Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa: 0        

U z n e s e n i e  č.  88/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

pridelenie finančných prostriedkov ZŠ s MŠ Rakovice na vyplatenie odmeny vo výške 500 eur 

zamestnancom v roku 2022 v zmysle dodatku č. 1 ku Kolektívnej zmluve vyššieho stupňa vo 

výške 9.278,- eur. 

 

Bod 8. Prevádzkový poriadok Multifunkčného ihriska v Rakoviciach 

 

Ohľadom prevádzkového poriadku sa hovorilo aj na rade školy. Návrh obdržali poslanci s  

materiálmi. Odznelo tam, aby sa ihrisko využívalo aj pre verejnosť, samozrejme organizovanú 

verejnosť. Nemôže to byť stále otvorené, musí byť niekto zodpovedný. Ing. Hevier hovorí, že 

v článku 4 v bode 1 sa hovorí, že prevádzkové hodiny multifunkčného ihriska sú v pondelok až 

v piatok od 7:30 do 15:30 hodiny. V tieto dni a hodiny je ihrisko vyhradené pre školu a ŠKD. 

V bode 2 sa hovorí, že prevádzkovateľ si vyhradzuje právo prevádzkové hodiny operatívne 

upraviť. To znamená, že ak niekto príde so žiadosťou o prenajatie ihriska, môžeme mu 

vyhovieť. Multifunkčné ihrisko je postavené s dotáciou od štátu, z úradu vlády, dotáciu dostala 

obec.  V článku 6 je písané, že starosta ukladá pokutu, ale pokutu ukladá obec. Toto je tam 

potrebné zmeniť. Pokiaľ by sa ihrisko prenajímalo, tak by sa podmienky upravovali v zmluve. 

Pokiaľ by sa prenajímalo bezodplatne, tak zmluvou o výpožičke a ak za odplatu, tak zmluvou o 

prenájme. Budeme sa inšpirovať vo Vrbovom, zistíme ako to funguje tam. Starosta dal 

hlasovať o prevádzkovom poriadku so zapracovanými pripomienkami poslancov.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  89/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

Prevádzkový poriadok Multifunkčného ihriska umiestneného v areáli základnej školy 

v Rakoviciach s pripomienkou poslancov, že multifunkčné ihrisko je možné si prenajať na 

základe žiadosti podanej prevádzkovateľovi. 

 

Bod 9. Návrhy VZN, poplatok za odpady – motivácia 

 

Zatiaľ sa môžeme pobaviť len o tom, či budeme upravovať VZN obce o daniach a poplatkoch. 

Ing. Hevier hovorí, že máme dobre nastavenú motiváciu pre občanov pri poplatkoch za 

komunálne odpady. Národná rada schválila novelu zákona o poplatkoch, kde stanovili vyššie 

sumy pri paušálnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady a určili aj 

poplatok za vážený komunálny odpad. Občanovi by bolo v roku 2023 vyrubená záloha na 

poplatok na komunálny odpad, váži sa odpad, ktorý vyvezie, v roku 2024 sa znovu vyrubí 
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záloha na rok 2024 a vyúčtuje sa  rok 2023 podľa toho koľko vytvoril odpadu. Poplatok na ten 

ktorý rok sa musí počítať z nákladov predchádzajúceho roka. Pre niektoré komodity, ktoré sa 

vyvážajú na zberný dvor, budeme musieť stanoviť maximálne množstvá, a keď privezú nad 

nejaké množstvo, tak stanovíme tým odpadom nejaký manipulačný poplatok. Transparentné 

a ideálne to asi nikde nebude. Podľa údajov z roku 2021 a tohtoročnými údajmi sa javí, že sa 

nám podarí znížiť množstvo komunálneho odpadu. Zatiaľ nemáme sťažnosti na vývoz 

komunálneho odpadu 1 krát za mesiac. Zo začiatku viacerí občania nadávali, nikto však 

neprišiel za starostom. To však nevieme, či domácnosti nevyvážajú smeti aj niekde inde. Bavili 

sme sa aj o tom, že tí občania, ktorí majú v domácnosti deti s plienkami, by mohli nosiť vrce s 

plienkami aj na zberný dvor, nikto z občanov sa však na nás neobrátil. Budeme riešiť aj 

uzamknutie stojísk pred bytovkou č. 209 a ich otváranie odpadovými kartičkami. Budeme 

zdvíhať dane z nehnuteľností v budúcom roku? Naposledy boli zdvihnuté o 1 cent na rok 2020.  

Dane z nehnuteľností by sa v roku 2023 mali zdvihnúť, aby sme sa cenami priblížili susedným 

obciam. 

   

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0   

U z n e s e n i e  č.  90/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

a)  b e r i e   n a   v e d o m i e  

informácie ohľadom prijatých noviel zákona o miestnych daniach a poplatkoch, informácií 

starostu ohľadom komunálnych odpadov,  

b)  o d p o r ú č a   s t a r o s t o v i 

pripraviť návrhy VZN o dani z nehnuteľností, poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady, pričom princíp motivačného príspevku by sa ponechal.   

 

Bod 10. Posedenie s dôchodcami 

 

Budeme robiť posedenie s dôchodcami tento rok, už 2 roky sme ho nerobili. Starosta sa pýta, či 

prídu občania na posedenie ak ho budeme robiť? Nedalo by sa najprv zistiť záujem u občanov? 

Napríklad 26.11.2022 majú v spojenej škole voľné, niektorým poslancom však termín 

nevyhovuje, týždeň predtým je v týždni sviatok vo štvrtok, v piatok budú mať žiaci riaditeľské 

voľno, kúriť v škole sa asi nebude, je to problém, všade sa šetrí. Ďalší týždeň je zase už 

v nedeľu adventná nedeľa. Poslanec Današ navrhuje, aby sme nerobili posedenie a zdvihli 

sumu na poukážku napríklad na 10 eur.  Mali by sme zdvihnúť aj vek občanov, ktorým sa 

poskytujú poukážky, nakoľko sa aj zdvíha vek odchodu do dôchodku. Poslanci sa zhodli na 

veku 62 rokov.    

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 
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U z n e s e n i e  č.  91/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

poskytnúť občanom obce Rakovice nad 62 rokov veku poukaz na nákup tovaru v hodnote 10,-

eur v roku 2022 bez usporiadania posedenia s občanmi nad 62 rokov veku. 

Bod 11. Rakovický Mikuláš 

 

6. decembra je v roku 2022 v utorok, budeme robiť Rakovického Mikuláša v nedeľu predtým. 

Podľa počasia kde budeme robiť v škole alebo pred kostolom? Minulý rok nebol Mikuláš, len 

chodili poslanci a pracovníčky obecného úradu po obci a deťom roznášali balíčky a poukážky. 

Urobíme akciu 4.12.2022 o 16:00 hodine v nedeľu v škole. Vianočné poukážky sme dávali 

deťom do 12 rokov, poslankyňa Magalová navrhuje poukážky v hodnote 8,- eur a balíček 

v hodnote 3,50 eur deťom do 10 rokov veku, tu by sme zase znížili vek. Poslanci nemali iné 

návrhy, starosta dal hlasovať. 

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  92/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

a) usporiadať akciu Rakovický Mikuláš dňa 4.12.2022 o 16:00 hodine pre deti obce 

Rakovice v budove základnej školy 

b) pre deti do 10 rokov veku k 31.12.2022 zabezpečiť balíček v hodnote 3,50 eur a poukaz 

na nákup tovaru v hodnote 8,- eur  

 

Bod 12. Adventné nedele 
 

Akcia adventné nedele bola u občanov obľúbená, obnovíme ju po 2 rokoch, na každú adventnú nedeľu 

pripravia pred kostolom poslanci, hasiči, kolkári a Jednota dôchodcov malé občerstvenie. Zabezpečíme 

aj šálky na poslednú adventnú nedeľu, ktorú si budú občania kupovať za nákupnú cenu.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  93/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

usporiadať akciu adventné nedele pred kostolom v Rakoviciach.  
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Bod 13. Zmena rozpočtu obce na rok 2022 

 

Materiál k zmene rozpočtu bol poslancom zaslaný. Z kapitálových výdavkov, ktoré už 

napríklad do konca roka neminieme, presunieme financie na bežné výdavky do energií 

a služieb. Zmena rozpočtu bude prílohou zápisnice. Starosta dal o zmene rozpočtu hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0        

U z n e s e n i e  č.  94/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

zmenu rozpočtu obce Rakovice na rok 2022, celkovo sa rozpočet obce na rok 2022 zvyšuje 

v príjmovej i výdavkovej časti. Upravený rozpočet na rok 2022 tvorí v príjmoch čiastku 

1,815.543,00 € a vo výdavkoch tvorí čiastku 1,815.543,00 €. Úprava rozpočtu je 

prílohou zápisnice. 

 

Bod 14. Čerpanie rezervného fondu 

 

Z rezervného fondu navrhujeme použiť finančné prostriedky na spracovanie žiadosti na 

finančné prostriedky na starú kolkáreň, na nákup pozemkov, na odmeny podľa kolektívnej 

zmluvy vyššieho stupňa, na projektovú dokumentáciu na prístavbu základnej školy a na 

miestne komunikácie na OZ I., II. a III. Poslanci nemali pripomienky, starosta dal hlasovať.    

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  95/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

čerpanie finančných prostriedkov rezervného fondu vo výške 85.943,12 eur.  

 

Bod 15. Rôzne 

 

15.1. 

Starosta informoval poslancov, že sa sumarizuje celý proces projektu Obytná zóna D2, možno 

už nabudúce budeme vedieť koľko nás to bude všetko stáť. Dokončuje sa projekt pre územné 

konanie. Štúdia pre prístavbu základnej školy sa tiež sumarizuje. Bude to investícia cca 

900.000 eur. Keď budeme chcieť všetko financovať z dotácie, budeme musieť zabezpečiť 

nárast žiakov o cca 70 žiakov. Jedna spoločnosť oslovila starostu o monitorovanie ovzdušia. 

Robia sa tam, kde sú nejakí väčší znečisťovatelia, máme tu skládku odpadov, nemáme 

priemyselné podniky a znečisťovateľov. Určite za všetko sa platí, ale nepotrebujeme to zatiaľ.  

Máme podané 2 žiadosti, rekonštrukcia kolkárne na kultúrny dom a na zberný dvor. 
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Máme schválený finančný príspevok na rekonštrukciu ČOV a dobudovanie verejných 

kanalizácií v obciach Borovce, Veselé a Dubovany. V Rakoviciach máme vybudovanú celú 

kanalizáciu. 

 

15.2. 

Ing. Marek Hevier predložil poslancom podnet od všímavej spoluobčianky. Tabuľa zoznamu 

hrobových miest na cintoríne v Rakoviciach je nevhodne umiestnená pred cintorínom. Nie je to 

program kina, aby bol vystrčený pred cintorínom. Vhodnejšie by bolo keby bola tabuľa 

umiestnená vo vnútri cintorína, na mape so zoznamom hrobových miest, tak ako je, je cintorín 

umiestnený naopak. Je potrebné dať na bránu tabuľu so zákazom vodenia psov na cintorín. Je 

to pietne miesto a mali by sme sa k nemu aj tak chovať. Starosta hovorí, že sa bude musieť celá 

tabuľa vykopať a premiestniť. Skúsme sa nad tým zamyslieť a urobiť to lepšie ako to urobené 

je.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  96/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

a)  b e r i e   n a   v e d o m i e  

     podnet spoluobčianky na nevhodné umiestnenie informačnej tabule pred cintorínom,  

b)  o d p o r ú č a   s t a r o s t o v i 

     preusporiadať umiestnenie informačnej tabule v areáli cintorína.  

 

Bod 16. Diskusia  

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil.  

 

Bod 17. Záver 

 

Nakoľko neboli vznesené žiadne iné pripomienky ani dotazy, starosta obce poďakoval 

poslancov za úspešné ukončenie volebného obdobia. Myslím, že aj napriek finančným 

problémom sme pracovali k spokojnosti občanov. Dokázali sme vybudovať komunikácie na 

obytných zónach.  Starosta ďakuje poslancom, že aj na úkor rodiny zabezpečovali mnohé 

akcie, podujatia, boli nápomocní pri zvládaní ťažkej situácie pri epidémií korony. Dúfa, že vo 

voľbách obhája svoje mandáty. Starosta hovorí, že má to trochu uľahčené, keď je sám kandidát 

a to je pre neho už posledné funkčné obdobie. Dúfam, že sa nám bude v budúcom období dariť, 

máme veľa práce pred sebou. Dušan Daloš program rokovania ukončil.  

 

 

Overovatelia zápisnice:      Anna Magalová                   ............................................ 

 

                                            Zuzana Bokorová                ............................................. 

   

Zápisnicu zapísala:             Jarmila Chnápková              ............................................. 

 

 

                                                 Dušan Daloš 

                                                  starosta obce 


